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Referat 
 
 
Formand Henrik bød velkommen til den trofaste skare. 
 
Tue Heiselberg blev valg som dirigent. Inger-Lise som referent. Marie var delvis med fra Nepal via 
Skype. 
 
Henrik indledte sin årsberetning med en kæmpe tak til medlemmer, donationer, sparringspartner, 
revisor og alle andre der igen har bidraget til FCWIN's udvikling. Boys Peace Home, Santi Bal 
Kendra i Panauti, er en realitet. Etablering og opstart er finansieret for midler fra Comic Relief. 
FCWIN's midler står derfor alle i Arbejdernes Landsbank. Bestyrelsen har arbejdet meget med at få 
det formelle på plads mellem CWIN og os, for at kunne søge midler fra CISU.  
 
Revisor Christian Dahlstrøm fra Deloitte fremlagt årsregnskabet, som viste et årsresultat på 
121.000,00 kr. Størstedelen af beløbet stammer fra donationer. Udgifter revision og administration. 
Egenkapital 281.000,00 kr. Revisionspåtegnelse: alt ok samt ros til Line for godt samarbejde med 
regnskabet.  
 
Budget for det kommende år 100.000,00 kr. Planen er at vi i en periode på 5 år kan overføre penge 
til drift af Boys Home. Opstart efteråret 2017, evt. til skoleuniform, bøger og lignende. Lokal 
revisor fundet til opfølgning. Annette og Line besøger CWIN i efteråret i forbindelse med private 
rejser. Annette har deltaget i informationsmøder hos CISU, og er klar til at søge midler, så snart vi 
har papir på vores forpligtende samarbejde med CWIN i hus. 
 
Ingen indkomne forslag. 
 
Kontingent uændret 150,00 kr. pr. person. 100,00 kr. hvis under uddannelse. 1000,00 kr. for 
firmaer. Følger kalenderåret. 
 
Line Antoft blev genvalgt til bestyrelsen. 
Inger-Lise Sidenius ønskede ikke genvalg. Mathilde Sidenius blev nyindvalgt. 
Suppleant Keld Mølgaard ønskede ikke genvalg.  Inger-Lise herefter suppleant.  
 
Christian Dahlstrøm, Deloitte, genvalgt til revisor. 
 
Under eventuelt. 

 Tue kunne oplyse at den danske ambassade i Nepal lukker 01okt17. Undersøger om der 
herfra er midler der kan tilgå CWIN. 

 Keld havde set en restaurant, der på deres vandflasker gjorde opmærksom på, at en del af det 
beløb, man betalte for en vand gik til arbejde med udsatte børn. Vi tænker over hvem vi kan 
få med på den idé. Det gælder om at finde nye veje. 

 Svært at skaffe/fastholde medlemmer, da vi p.t. ikke kan promovere: se hvad vi har gang i. 
Håber det er lige om hjørnet.    

 CWIN har været ramt af sygdom/uddannelse, hvilket har forsinket de administrative 
processer. 



 Henrik kunne vise nye dejlige billeder fra Boys Peace  Home, som p.t huser 5 drenge. 
 Henrik slutte af med at give udtryk for at vi samler til bunke, for at bruge dem rigtigt af 

respekt for donatorer. 
 
Stor tak til de fremmødte. 
 
Bestyrelsen i FCWIN 
 


